
 

Zápisnica  

zo  zasadnutia Finančnej komisie obce Kračúnovce  

konaného dňa 19.06.2024 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:           Ing. Dominik Hažer, PaedDr. Branislav Baran, MBA, Jozef Bandžák,  

  Mgr. Martin Jurč,  

Neprítomní:      Ján Talian, Pavel Tkáč, Patrik Čabala 

Ďalší prítomní: Jakub Čabala, Ján Centek, Mgr. Erik Tomko, Mgr. Jozef Motýľ,  

      Miroslav Mihok 

 

PROGRAM : 

1. Stretnutie v zasadacej miestnosti OFK Tatran Kračúnovce 

2. Žiadosť o navýšenie dotácie OFK Tatran Kračúnovce 

3. Predloženie dokumentov a faktúr týkajúcich sa zvýšených nákladov na prevádzku 

OFK Tatran Kračúnovce a navrhnutie vytvorenia novej kategórie dorastu z dôvodu 

udržania hráčov vo futbalovom klube OFK Tatran Kračúnovce 

4. Predloženie faktúr a výšku investícií týkajúcich sa osvetlenia tréningového ihriska, 

ktoré je obecným majetkom obce Kračúnovce 

5. Navrhnuté možnosti dofinancovania OFK Tatran Kračúnovce 

6. Záver 

 

 

bodu 1. Otvorenie zasadnutia-stretnutia 

Stretnutie finančnej komisie uskutočnil Ing. Dominik Hažer, predseda komisie na základe 

žiadosti OFK Tatran Kračúnovce 

bodu 2. Žiadosť o navýšenie dotácie OFK Tatran Kračúnovce 

Na základe výdavkov v roku 2024 OFK Tatran Kračúnovce v kategórii žiakov bude mať 

mužstvo U-13, pričom neprihlási do súťaže mužstvo žiakov U-15, ale bude vytvorená 

kategória dorastu U-17 a U-19, ktoré budú hrať súťaž VSFZ 3. liga-východ 

 

bodu 3. Predloženie dokumentov a faktúr 

Členovia OFK Tatran Kračúnovce na stretnutí predložili podklady, ktoré poukazovali na 

potrebu navýšenia financií, týkajúcich sa najmä dopravy, delegované osoby, športové 

pomôcky a organizáciu tréningovej prípravy  

 

bodu 4. Predloženie faktúr a výšku investícií týkajúcich sa osvetlenia tréningového 

ihriska, ktoré je obecným majetkom obce Kračúnovce 

OFK Tatran Kračúnovce- 1720,00€ + ostatné mimoriadne výdavky 

 

bodu 5. Navrhnuté možnosti dofinancovania OFK Tatran Kračúnovce 

Možnosti dofinancovania budú prezentované na najbližšom obecnom zastupiteľstve 

 

Bodu 6. Záver 

Členovia finančnej komisie odporúčajú obecnému zastupiteľstvu a starostovi obce 

Kračúnovce dofinancovať vzniknuté náklady OFK Tatran Kračúnovce  



Zapísal: Ing. Dominik Hažer 

 

Predseda komisie: Ing. Dominik Hažer    

 

Prílohy: Prezenčná listina                   


